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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

  z 16 lutego 2017 r.       

======================================================================

Tryb  zwołania:  Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z  materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 

Osoby niepełnosprawne w mieście jakie są utrudniania i ułatwiania dla tych osób.

Czas trwania posiedzenia: 1:15 (14:00 do 15:15) 

Frekwencja Radnych:
 Marian Kita
 Janina Wcisło
 Włodzimierz Jaros
 Marek Kocoń

Nieobecni Radni:
• Marek Jarno
• Katarzyna Pilc

Kierownictwo Urzędu: 
 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła
 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad:
M. Kita - serdecznie witam na posiedzeniu komisji. Porządek jest następujący. Osoby niepełnosprawne w
mieście jakie są utrudniania i ułatwiania dla tych osób. Chciałbym na wstępie żeby Pani Naczelnik taki wstęp
zrobiła. 
M.  Ochenduszko-Ludwik  –  informacja  jest  przygotowana  nie  przez  wydział,  ale  przez  osoby których  to
dotyczy. Podsumuje krótko. Wszyscy odpowiadali co jest dobre i złe. Jest widoczna sieć instytucji leżące na
terenie gminy Czeladź. Mamy środowisko dom OSTOJA, mamy naszą jednostkę i tam też jest napisane jakie
zadania realizuje.  Są również świadczenia pieniężne, kolejny jest dom Senior. Mamy na teremie czeladzi
szpital, który realizuje usługi zlecone przez NFZ. Dla mnie instytucjami odpowiedzialnymi były organizacje
pozarządowe, które odpowiadały w imieniu osób niepełnosprawnych.  W materiale, który wpłynął do państwa
nie ma materiału ze spółdzielni Saturn bo to wpłynęło wczoraj. 
J. Wcisło – ja muszę przyznać że jestem bardzo zadowolona z tego materiału, brakuje mi tutaj tylko tego
materiału dziennego.
M. Ochenduszko-Ludwik – o dziennym domu pomocy społecznej myślimy już 2 lata, ale póki co brakuje nam
bazy. Potrzebne nam jest 6 pomieszczeń ogród i kadry. Nawet jeśli go utworzymy to nie wiem czy będziemy
go  w  stanie  otrzymać.   Koszt  to  640  tys.  zł  rocznie  z  minimalną  ilością  etatów.  Pytanie  czy  będą
pomieszczenia ale póki co nie mamy. 
W. Jaros – jaki to jest rząd wielkości w mieście tych utrudnień?
M. Ochenduszko-Ludwik – w całym mieście nie jesteśmy w stanie powiedzieć. 
W. Jaros – najprostszą forma byłoby zaznaczyć miejsca na parkingu dla osób niepełnosprawnych.
M. Ochenduszko-Ludwik – osoby niepełnosprawne nie wskazują że brakuje im takich miejsc, bo takie miejsca
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są.
M. Kocoń - te 640 tys. to koszty płac, które pani policzyła?
M. Ochenduszko-Ludwik – tak i to tylko dla 30 osób.  
J. Wcislo – jest szansa żeby połączyć ten dom z jakimś innym?
M. Ochenduszko-Ludwik – nie ma takiej możliwości. 
W. Jaros – czy jest możliwość stworzenia takiego domu między miastami?
M. Ochenduszko-Ludwik – nasi mieszkańcy są dowożeni na Grota Roweckiego do Sosnowca, ale swojego w
Czeladzi nie mamy. 
M. Kita – w naszych zasobach komunalnych jest określona ilość miejsc, ile nastąpiło zamian mieszkań żeby
tym ludziom było lepiej, ile się zgłosiło do ZBK w sprawie zamian mieszkań którym trudno wejść na 3 piętro
np.? Ile poreczy przybyło w naszych zasobach? Przy zejściu do piwnicy itp.?
M.Ochenduszko-Ludwik – macie na str 5 i 6 państwo napisane. Co w 2016  roku udało się zrobić?
M. Kita – przechodzimy do uchwał
Projekt nr 18 w sprawie apelu dotyczącego pilnego i zdecydowanego przystąpienia rządu polskiego do prac
mających na celu poprawę jakości powietrza.
Głosowanie nad projektem. 
Za – 5
przeciw – 0 
wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały
Projekt  nr  13  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Czeladź na rok 2017
Głosowanie nad projektem. 
Za – 5
przeciw – 0 
wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały
M. Kita – sprawy różne czy są pytania?
W. Jaros – czy my pobieramy odpłatność za psy? Chodzi o podatek?
M. Skiba – nie było takiej uchwały.  
M. Kita -  czy ktoś ma pytania do jakiejś inne sprawy? dziękuję zamykam posiedzenie komisji 
Protokołował: Mateusz Bochenek    

   

                  Przewodniczący Komisji                
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                
          

                Marian Kita                        
   

Data napisania protokołu :22.02.2017 r.

Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........

2/2


